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Møtereferat 

02.05.2023 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 02.05.2023 på Røde kors huset. 

Møteleder er Thorbjørn 

Til stede 

Tor Dalevold, Thorbjørn Erntzen, Ove Corneliussen, Thomas Gundersen, Erling 

Brekke, Grete Sandsmark, Kåre Peder Rasmushaugen og Ole Kristian Espeset. 

Ikke til stede 

John Håkonsrud, Lillian Holden, Bjørnar Skaar, Sverre Hamre, Irene Hagen og Mike 

Tony Bråten 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen kommentar til innkallingen. Sakslisten er: 1. Vedtekter godkjent fra NJFF, 2. 

Mailsystemet og hjemmesiden v/sekretær, 3. Hallingmarken plan, 4. Skogdagen plan, 

5. Todalsveien og ansvar, 6. Masterflak gjennomgang, 7. Eventuelt 
 
 

Sak 18/23 Vedtekter godkjent fra NJFF 

- De nye vedtektene er godkjent fra sentralt hold. Ingen overraskelse da vi 

hadde alt i orden. Dette er publisert på nettsidene våre. 

Sak 19/23 Mailsystemet og hjemmesiden v/sekretær 

- Dette tas opp igjen i junimøtet da ikke alle relevante styremedlemmer var til 

stede. Vi kaller inn alle styremedlemmer og gruppemedlemmer sammen igjen 

på dette møtet også. 

Sak 20/23 Hallingmarken plan 

- Det tas opp igjen hvem som kan bli med å delta på dette. Flere som kan stille 

her fra styret, det er bra! 

- Prosjektgruppa fortsetter planlegging av dette. Og kommer med informasjon i 

løpet av mai til de innvolverte. 

- Erling Brekke stiller med sponsing av en varmepumpe i premie for 

loddtrekning under Hallingmarken. Alt overskudd av dette lotteri under 

Hallingmarken skal uavkortet gå til ungdomssatsningen i foreningen. Styret er 

enstemmig enige i dette forslaget. 

Sak 21/23 Skogdagen plan 

- Plan er utarbeidet, og klart for gjennomføring. 

- Planen sendes ut til de involverte av Torbjørn. 
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Sak 22/23 Todalsveien og ansvar 

- Foreningen har tatt opp saken om dårlig vei i Todalen. 

- Er dette informert til grunneiere. Kåre Peder tar en prat med Karin Kvarteig 

om dette. 

- Vi forholder oss rolige inntil videre med dette, for å avklare ansvarsforhold i 

denne saken. Viktig at vi ikke påtar oss noe ansvar vi eventuelt ikke har. 

Sak 23/23 Masterflak gjennomgang 

- Vi må ha en materialforvalter i foreningen, da vår forrige ikke er medlem i 

foreningen lengre. Erling Brekke tar frivillig på seg dette ansvaret. 

GRATULERER!!       

- Vedlikehold av banen må startes opp så fort snøen er borte. Får vi til dette før 

17. Mai? Vi krysser fingrene for dette. Ønskelig med kjøp av en snøfreser på 

skytebanen. Ole Kristian og Thomas sjekker priser på dette.  

- Ønskelig med endring av prisene på løpende elg. Det er forskjell på løpende 

elg og standard press skyting der det koster å skyte løpende elg, men er gratis 

på skytebanen. Hva skal dette koste? Vedtak: Frem til sommersesong er det 

gratis skyting, på løpende elgbanen. Etter sommerferie skal rifleleder komme 

med en innstilling og forslag på prisnivåer på banen. Dette informeres om på 

nettsidene våre. 

Sak 24/23 Eventuelt 

- Leder jakt: Det er rapportert inn alt som er skutt nå. Men det ble påpekt fra 

grunneierlaget at det er noe mangel på innrapporterte data under storviltjakta. 

- Kasserer: Søknad om momskompensasjon er sendt inn. 

Medlemskontingentene ser ut som tidligere i forhold til før de nye satsene. 

Styreleder påpeker at det er dårlig informasjon fra sentralt på nye medlemmer 

i foreningen. Kommet noen fakturaer på fiskeavgift m.m. 

- Haglegruppa: Litt småtteri her og der, skytingen er i gang. 

- Fiskegruppa: Prøve å få innarbeidet Bjørnar i gruppa som leder, og overført 

eposten m.m. Torbjørn, Erling og Bjørnar tar ett møte om dette. Torbjørn 

informerer sekretær når han kan overføre epost til Bjørnar. Erling har fått 

tildelt ett kort i Langevann på garn retten der. 

- Hyttegruppa: Venter på at snøen skal bli borte for å få tilgang til hyttene. 

Langevannshytta er utleid og betalt til samme person fremdeles. Dette skal tas 

opp som en sak på årsmøte og informeres om. 

- Kvinnegruppa: ikke noe nytt. 

- Sekretær: ikke noe nytt. 

 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 20.40 av møteleder Thorbjørn. Neste styremøte blir 06.06.23 

Referert av: Ove Corneliussen 

 


